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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:540 Åtgärder mot potthålen

 

 

Antalet potthål i vägnätet är stort för närvarande, och anmälningarna om 
problemet har ökat markant enligt Trafikverket. Myndigheten varnar också i 
medier för att potthålen kan utvecklas till stora slukhål och pratar om hål på 1,5 
meter.

Det är uppenbart att rapporterna behöver tas på allvar och att hålen utgör ett hot 
mot framkomlighet och trafiksäkerhet. Såväl fordon som människor riskerar 
skador om inte problemen åtgärdas.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att vägarna ska lagas och förhindra 
en utveckling där skadorna på vägarna utvecklas till slukhål? 

………………………………………

Fredrik Olovsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-31
Besvaras senast
2024-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


